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مهاجری فعال سیاسی اصولگرا:

قالیباف احساس می کند که نظام یک
 ریاست جمهوری به او بدهکار است

سرویس سیاسی- محمد مهاجری فعال سیاسی 
اصولگرا در پاسخ به این سوال که گلایه هایی نسبت 
به برخی رویه ها در کشــور ایجاد شــده است به نظر 
شما مســئولان در قبال پاسخگویی به این گلایه ها، 
دغدغه ها و جبران شــکاف ایجاد شده چه وظیفه ای 
دارند، گفت: الان اتفاقاتی که افتاده است، یک بخشی 
ممکن است تعبیر شود که آیا برخی اقدامات تحرکات 
بیگانه اســت یا افراد تحت تاثیر رسانه های خارجی 
بــه خیابان ها آمده اند. اما در بخش مهم این داســتان 
یک مطالباتی از ســوی مــردم وجود دارد که محقق 

نشده است.
وی تصریح کرد: به طور مثال در فضای انتخابات، 
گاهی تــا حدودی حق انتخاب را از مردم می گیرند، 
یا در برخی مواقع از ســوی مســئولان فعالیت هایی 
می بینیم که عمدتا ســلیقه ای اســت. در این صورت 
طبیعی اســت که مردم بعد از یک مدتی ســکوت یا 
قهر بالاخره واکنش نشان دهند و این انتقادها در یک 
جایی بیــرون می زند که در حال حاضر نیز آن اتفاق 

افتاده است.
مهاجــری گفت: نکتــه بعدی در مــورد بیان 
اعتراضات توســط مردم اســت. بالاخره مردم وقتی 
نســبت به چیزی اعتراض دارند، باید چه کار کنند. 
قانون اساسی عنوان می کند مردم هرجا که خواستند 
می توانند تظاهرات غیرمســلحانه و مســالمت آمیز 
برگزار کنند. الان می بینیم درخواســت های متعددی 
برای برگزاری تجمع ها انجام می شــود ولی پشــت 
گوش انداخته شده است.  نمی خواهم بگویم موافق 
یــا مخالف با کار دوســتان بودم. ولــی بالاخره یک 
درخواستی داده شد تا عده ای جمع شوند و نظرشان 

را در مخالفت با گشت ارشاد بگویند.
 وی تصریــح کرد: مگر گشــت ارشــاد مقوله 
امنیت ملی اســت که شما به آن مجوز ندادید یا مگر 
گشــت ارشاد در مخالفت با اسلام است یا اینکه مگر 
می خواستند تظاهرات مسلحانه برگزار کنند؟ به همین 
دلیل اینگونه راه های اعتراضات بســته می شود. نکته 
بعدی این است که صدا و سیما هم گاهی یک طرفه و 
یک سویه می شود، اگر این رسانه عملا در اختیار یک 
جناح اقلیت جامعه باشد و این ارگان بلندگوی همه 
مردم نباشد، مسلما مردم را عصبانی می کند. مثلا چند 
شــب پیش چند نفر موافق و مخالف گشت ارشاد را 
در تلویزیون مقابل هم آوردند. مردم هم می فهمند این 
برنامه ها کاریکاتور است، یعنی اعتماد کافی به رسانه 

ملی هم پیدا نمی کنند.
مهاجــری در ادامه گفت: یــا اینکه مردم با یک 
سبک زندگی هایی را آورده اند که برخی نمی خواهد 
به درســت یا غلط، آن سبک ها را بپذیرند. این سبک 
زندگــی  خیلی ها نه خلاف شــرع و نه خلاف عرف 
است. حالا ممکن است مسئولی از این سبک زندگی 
خوشــش نیاید. مانند سبک زندگی که بیشتر جوانان 

به دنبال آن هستند.
وی افــزود: در وقایع اخیر می بینیم، بخشــی از 
اعتراضات را دانشــجوها انجــام می دهند. در واقع 
موضوعی که در دانشــگاه ها به عنوان کرســی های 
آزاداندیشــی مطرح بود، هرگز اجرا نشد. یعنی شما 
ندیدید که افــراد موافق و مخالف رودروی هم قرار 
گرفته و با هم حرف بزنند. نتیجه اش می شــود اینکه، 
الان دانشــجو در دانشــگاه تظاهرات می کند و یک 
عده ای مقابل این ها شــروع به فحاشی و برخورد تند 
می کنند. البته این طرفی ها هم فحاشی و برخورد تند 

می کنند.
مهاجری در ادامه افزود: مجموعه اتفاقی که بیان 
کردم، این بحران را به وجود آورده اســت. موقعی که 
این بحران به وجود می آید، مانند بیماری اســت که 
دچار سکته قلبی می شود، آن را به بیمارستان برده اما 
در این حالتی که به وجود می آید، دکتر نمی آید بگوید 
که فلان رژیم غذایی را رعایت نکردی و یک چشمت 
مثلا کور شده و این مشکل به وجود آمده و این اتفاق 
سزای همان است و در مرحله دیگر چون مثلا آن دارو 
را باید مصرف می کردی نکردی، طبیعی است که این 
بیماری برایت به وجود بیاید. در واقع پزشک در این 
مرحله فعلا به این حرف ها کاری ندارد و فقط نجات 
جان بیمار مهم است. وقتی موفق شد جانش را نجات 
دهد، به او می گوید شــما باید این رژیم ها را رعایت 

کنی یا باید این دارو ها را مصرف کنی. 
وی افزود: در حال حاضر، در فضایی قرار گرفتیم 
که بیمار اورژانسی است و برای مداوای آن، فعلا نباید 
بیاییم بگوییم مسئولان در کشور می توانستند آن کار را 
انجام دهند و نکردند، بیاییم اتفاقات گذشته را شخم 
بزنیم و بگوییم مشــکلاتی بوده که اگر حل می شــد 
امروز اینگونه نبودیم، حرف درســتی هم است ولی 

راه درمان فعلی نیست.
وی تصریح کرد: من فکر می کنم راه درمان فعلی 
این است که مسئولان جمهوری اسلامی در رده های 
مختلف مجلس، قضائیه و مجریه و سایر سازمان های 
حکومتی و نهادهای مختلفی که در حاکمیت وجود 
دارد، حداقل به مردم بگویند که ما حرف های شما را 
می شــنویم. این انتقادات و انتظارات را وارد می دانیم 
تا با این وســیله آرامشی به جامعه بدهند و بعدها سر 

فرصت مشکلات را حل کنند.
مهاجــری در پاســخ به این ســوال که یکی از 
گلایه های جدی مردم این اســت که معتقدند گاهی 
عدالت و بی طرفی در کشــور وجود ندارد. در بحث 

اقتصــادی، حجاب، رفاه و نوع رفتار فرزندان برخی 
مسئولان و تفاوت آنها با فرزندان دیگر افراد جامعه، 
این موارد را متوجه شده اند. دلیل وقوع این اتفاق و راه 
دلجویی از مردم چیســت  گفت: ایجاد عدالت مقوله 
بسیار سختی است و اجرای آن کار یک روز، یک ماه، 
یک سال یا چند سالی نیست. حتی حضرت علی )ع( 
در طول سه الی چهار سال حکومت خود نیز توانست 
بخش هایی از آن را ایجاد کند. اما اگر ما بخواهیم این 

کار را انجام دهیم زمان بیشتری می برد.
وی افــزود: دوم اینکه برای مــا دو اتفاق افتاده 
اســت. اول اینکــه برخی از افــراد و چهره هایی که 
حاضر نبودند، تن به عدالت بدهند و شــروع به جمع 
آوری اموال یا تصاحب برخی از مشــاغل کردند، از 
این رفتار کنار نکشــیده که بالاخره خود این موضوع 
نوعــی ناعدالتی ایجاد می کند. یعنــی برای مردم ما 
شرایط یکســانی فراهم نیست که بتوانند پست های 
حکومتی را اشــغال کنند. اتفاق دوم این است که در 
مقوله موضوعات اقتصادی هــم برخی از نهادهای 
کشور وارد کار اقتصادی شدند که رقابت اقتصادی با 

این نهادها امکان پذیر نیست.
مهاجــری افــزود: بــه همیــن دلیل افــراد و 
سرمایه گذاران خرد همیشه لای چرخ دنده ها از بین 
رفتــه و عملا هیچ اتفاقی برای آنها نمی افتد. به همین 
دلیــل عدالت در حوزه سیاســت و در حوزه اقتصاد 
گاهی رعایت نمی شود. در بحث قضایی نیز این اتفاق 

بارها و بارها دیده شده است. 
بــه طور مثال یــک روزنامه نگار یــا یک آدم 
سیاســی به خاطر جرمی به حبس  یا محرومیت های 
طولانی مدت محکوم می شود اما می بینید گاهی برای 
مفســدان اقتصادی خیلی اتفاق بزرگی نمی افتد در 
حالی که میزان جرمی که این افراد انجام دادند با فرد 

روزنامه نگار قابل مقایسه نیست.
مهاجری در پاســخ به این سوال که چرا برخی 
از مســئولان با استفاده از ادبیات نادرست به ناراحتی 
مــردم دامن می زنند، گفــت: این کار به نوعی عادت 
شده است. یعنی تا اتفاقی می افتد فوری می گویند این 
کار بیگانه و دشمن است. این حرف ها واقعا مردم را 
عصبانــی می کند. به ویــژه جوانانی که بین  ۱۸ تا ۲۵ 
سال هستند. این افراد ۲۵ سال بعد از پیروزی انقلاب 
به دنیا آمده اند و اصلا چطور می توانند عامل دشــمن 
باشند. جوانی که تازه دانشجوی سال یک، دو یا یک 
دانش آموز دوره دبیرستان است عامل دشمن نیست. 
خودش می داند به جایی وصل نیســت. حتی اگر به 
صورت فریب خورده عامل دشمن هم باشد، نباید در 
حاکمیت این آدم ها را یک جوری تلقی کنیم که آن ها 

کاملا محکوم و سرکوب شوند.
وی افزود: بالاخــره آن جوان دارای خانواده و 
دوســتانی اســت. همه اینها ناراحت می شوند که ما 
برخی از افراد را دشــمن خطاب کنیم. دوم اینکه به 
نظر می آید برخی مســئولان فرافکنی  می کنند چون 
خودشان نمی توانند مشکل را حل کنند گاهی توپ را 
در زمین بیگانگان می اندازند تا به شکلی هم خودشان 
را از لحاظ روحی و هم به زعم خودشان افکار عمومی 
را راضی کنند. چون راه دیگری هم بلد نیستند دست 
بــه این کار می زنند. البته که نباید نقش دشــمنان در 
بهره برداری از فضای ایحاد شــده و تحرکات آنها را 

هم نادیده گرفت.
مهاجری در پاسخ به این سوال که آقای قالیباف 
در مشــهد با نقل روایتی از حضرت علی )ع( گفت 
وقتی نیروهای فاضل دفع شوند، اراذل یعنی نیروهای 
فرومایه و ناکارآمد کارها را به دســت می گیرند و به 
همین دلیل شاهد این موضوع هستیم که در طول ده ها 
سال گذشته این اتفاقات باعث بروز شرایطی شده که 
قدرت حل مسئله را از دست دادیم. به نظر شما پشت 
پرده صحبت های آقای قالیباف چیســت و چه دلیلی 
دارد که این مسائل از طریق تریبون های رسمی مطرح 
می شود؟ گفت: یک جمله ای است که می گوید:  »کل 
اگر طبیب بودی ســر خود دوا نمودی« آقای قالیباف 
اگــر به همچین موضوعی اعتقاد دارد چرا از خودش 

شروع نمی کند. 
وی افــزود: بالاخره این آدم های ناکارآمدی که 
در این سیستم وجود دارند، بخش قابل توجهی از آن 

افراد دوستان و همکاران آقای قالیباف بوده یا هستند 
و از کسانی بودند که معاون آقای قالیباف در شهرداری 
تهــران بودند. آقای قالیباف طوری حرف می زند که 
انگار از کره مریخ آمده است. بالاخره خود او نیز جزو 

همین افراد است. 
مهاجــری در ادامه گفت: بــه نظرم این یکی از 
نمونه های فرافکنی اســت. اگر واقعا آقای قالیباف به 
چنین موضوعی اعتقــاد دارد اول بیاید درباره آقای 
عیسی شریفی اظهارنظر مستقیم و صریح انجام دهد. 
دوم درباره پرونــده هولدینگ یاس و افرادی که در 
آن حضور داشــتند شفاف ســازی کند بعد از این دو 
کار معلوم می شــود چه کسانی کارآمد و چه کسانی 
ناکارآمد هســتند و آیا ایشان شعار می دهد یا حرف 

واقعی می زند. 
این فعال سیاســی در پاسخ به این سوال که این 
ســومین مرتبه است که آقای قالیباف این صحبت ها 
را بــا بوی گلایــه از جریان خودی مطرح می کند. به 
نظر شما دلیل این کار چیست و آیا به دنبال یارگیری 
اســت یا آنکه از برخی رویه های اصولگرایان گلایه 
دارد؟ گفت: آقای قالیباف احســاس می کند که نظام 
جمهوری اســلامی یک ریاست جمهوری به ایشان 
بدهکار است و از هر روشی استفاده می کند تا ان شاالله 
بتواند در یک انتخاباتی پیروز شود من فکر می کنم این 
صحبت هایی که آقــای قالیباف انجام می دهد، فقط 

مصرف سیاسی و انتخاباتی دارد. 
مهاجری در پاســخ به این ســوال که طبق گفته 
آقای قالیباف که افراد فاضل دفع شــده و اراذل کارها 
را به دست گرفتند باید این سوال را پرسید که مسبب 
این اتفاقات چیســت و اگر این حرف درست باشد 
وظیفه نهادهای نظارتی مانند شورای نگهبان چیست 
و چقدر ضرورت دارد تا به این ادعاها رسیدگی کنند؟ 
گفت: تقریبا یقین دارم که اگر شورای نگهبان به هیچ 
وجهی در تایید صلاحیت ها ورود نکند، قطعا مجلس 
از مجلسی که امروز وجود دارد بدتر نخواهد شد یعنی 

نسبتا بهتر می شود اما بدتر نخواهد شد. 
وی افزود: به هرحال تصوری در جامعه وجود 
دارد که رد صلاحیت ها باعث شــده تا یکســری از 
استعدادها از بین بروند. این حرف خیلی زشتی است 
کــه بگویند اگر نمایندگان تایید صلاحیت نشــوند 
مشــتی دزد، قاچاقچــی، معتاد و آدم های فاســد به 

مجلس می آیند. 
مهاجری در پاسخ به این سوال که رییس مجلس 
معتقد است گرفتار کســانی شدیم که برای انقلاب 
ســیلی نخوردند و درد نکشیدند و فقط صدای هوار 
کشــیدن آنان را شــنیدیم منظور قالیباف از این افراد 
کیســت؟ گفت: آقای قالیباف در جریان اصولگرایی 
یکســری آدم مخالف دارد که عمده آنان هم در جبهه 
پایداری حضور دارند در حال حاضر می داند که آن ها 
می توانند به او ضربه بزنند. اعضای جبهه پایداری هم 
افرادی هســتند که امروز در تیم آقای رئیسی حضور 
دارند و به نوعی آقای قالیباف پالس منفی را برای آنها 

و رئیسی و تیم او می فرستد. 
این فعال سیاسی اصولگرا در پاسخ به این سوال 
که آقای قالیباف در ادامه گفتند سیســتم بروکراسی و 
دیوان سالاری مناسب اداره کشور نیست و حتی ضد 
مبانی جمهوری اسلامی عمل می کند. سوال اینجاست 
چرا تا به حال این مشکلات را مطرح نکرده و منظور او 
از این صحبت ها چیست؟ گفت: مردم این حرف ها را 
باور نمی کنند. چراکه آقای قالیباف از تکنوکرات های 
این کشور بوده، زمانی شهردار تهران، رئیس قرارگاه 
خاتم و حالا رئیس مجلس اســت. اگر ایشان مسئول 
این کارها نبوده پس من مســئول هستم که تا به حال 
پســتی نداشتم؟ به هر حال ایشان هم از همان روش 

فرافکنی استفاده می کند. 
مهاجری گفت: ایشــان می خواهد یک جوری 
هــم در جریان اصولگرایی بماند و هم از ترکش های 
آن دور باشــد. یک مدت هم به دنبال ساخت جریان 
اصولگرای جدید بود که اسمش را هم نواصولگرایی 
گذاشت. به هر حال اصولگرایی نو و کهنه ندارد و همه 
یکجور است. آقای قالیباف هم دید جایش در جناح 
مقابل نیست و به همین دلیل دوست دارد تلاش کند 

تا مثلا نشان دهد که حرفی برای گفتن دارد.

فعال سیاسی اصولگرا گفت: قالیباف در جریان اصولگرایی یکسری آدم مخالف دارد که عمده آنان هم در جبهه پایداری حضور دارند 
در حال حاضر می داند که آن ها می توانند به او ضربه بزنند. جبهه پایداری هم افرادی هستند که امروز در تیم آقای رئیسی حضور دارند 

و به نوعی آقای قالیباف پالس منفی را برای رئیسی و تیم او می فرستند.

سرویس سیاسی- رئیس فراکسیون کارگری مجلس گفت: دو جلسه بنده 
و هیات رئیسه فراکسیون کارگری با آقای زاهدی وفا داشتیم و این جلسه هم یک 
جلسه جدی بود. ما هم نگرانی هایی که در طول ۲-۳ سال اخیر در حوزه وزارت 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی در حوزه های ساختار منابع انسانی، ظرفیت هایی که در 
این وزارتخانه موجود است پیرامون مطالبات کارگران و شرکت های سرمایه گذاری 

بیمه هایی که در زیر مجموعه این وزارتخانه وجود دارد، با ایشان مطرح کردیم.
علی بابایی کارنامی عضو کمیســیون اجتماعی مجلس شــورای اسلامی 
درخصوص ارزیابی از نگاه مجلس نسبت به رأی اعتماد به وزیر پیشنهادی تعاون، 
کار و رفاه اجتماعی، گفت: بیشتر از سه ماه از زمان معرفی سرپرست برای وزارت 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی سپری شده و در پایان این مهلت قانونی آقای زاهدی وفا 
که در این مدت سرپرستی وزارتخانه را برعهده داشت از سوی دولت به عنوان وزیر 
پیشنهادی برای این وزارتخانه مهم معرفی شد و مجلس هم طی این مدت براساس 

روال قانونی موجود در آیین نامه، سوابق ایشان را مورد بررسی قرار داده است.
وی ادامه داد: در همین راســتا کمیسیون اجتماعی مجلس، دو جلسه بسیار 
خوب، قوی، متقن و با اســتفاده از تجربه کار با دو وزیر قبلی یعنی تقریبا ۱۵ ماه 
آقای شریعتمداری و نزدیک به یکسال آقای عبدالملکی در این دوره از مجلس، به 
صورت جدی با آقای زاهدی وفا درخصوص این وزارتخانه و برنامه های ایشان 
بحث و گفت وگو داشته است و سخنگوی کمیسیون نظر نهایی را اعلام خواهند 
کرد. رئیس فراکســیون کارگری در ادامه اظهار داشت: دو جلسه نیز بنده و هیات 
رئیسه فراکسیون کارگری با ایشان داشتیم و این جلسه هم یک جلسه جدی بود. 
ما هم نگرانی هایی که در طول ۲-۳ سال اخیر در حوزه وزارت تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی در حوزه های ســاختار منابع انسانی، ظرفیت هایی که در این وزارتخانه 
موجود است پیرامون مطالبات کارگران و شرکت های سرمایه گذاری بیمه هایی که 

در زیر مجموعه این وزارتخانه وجود دارد، با ایشان مطرح کردیم.
وی افزود: همینطور در حوزه تعاون، در بحث مباحث اجتماعی و موضوعات 
دیگــر مرتبط با این وزارتخانه و دغدغه هایی که وجــود دارد با آقای زاهدی وفا 
مسائلی به دقت طرح و بحث شد. بالاخره وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی تنها 
وزارتخانه ای اســت که قبل از تولد تا هنگام قوت و حتی بعد از فوت هم در کنار 
شــهروندان حضور دارد، به همین خاطر تمامی این مسائل به دقت و با جدیت با 

وزیر پیشنهادی کار مطرح شده است.
بابایی کارنامی درخصوص نگاه مجلس نسبت به عملکرد ایشان و احتمال 
رأی اعتماد به وی، ابراز داشت: یک نقدهایی به عملکرد و رفتار ایشان وجود دارد 
اما اکنون فضای کلی مجلس دارد به سمت مثبت حرکت می کند، اکنون نمی توان 
گفت گرایش قاطع مجلس چگونه است اما اگر معدل بگیریم، گرایش معدل متوسط 
مجلس درخصوص آقای زاهدی وفا با توجه به معرفی و ارائه ای که درخصوص 
برنامه های خود داشت، شخصیت ایشان و طرح و بحث درخصوص نقطه نظرات 
و ابهاماتی که وجود داشت، کم کم این فضا تغییر کرده و اکنون به سمت مثبت است.

وی ادامــه داد: من احتمــال رأی آوردن آقای زاهدی وفا را بالای ۵۰ درصد 
می بینم. ما با تجربه بررسی کابینه آیت الله رئیسی و یکی دو وزیر در دولت قبل هم 

مواجه بودیم؛ کارنامه و برنامه های ایشان را با دقت بررسی کردیم.
عضو کمیســیون اجتماعی خاطرنشــان کرد: من با تجربه دو ساله ای که در 
مجلس دارم هیچ زمانی بررسی کارنامه وزرا به این دقت و حساسیت نبوده و این 
هم نشــات گرفته از تجربه هایی بود که در طول یکی دو ســال اخیر ما نمایندگان 
داشــتیم و موضوعاتی که گروه هدف از ما توقع دارد با دقت بررسی شد. مباحثی 
کــه گروه های هدف و مخاطبان این وزارتخانه، عموم جامعه و فعالان اجتماعی، 
اقتصادی، فرهنگی و سیاسی از ما توقع و انتظار دارند، همه این ها دست به دست 
هم دادند که یک بررسی دقیق تر و شفاف تر در این بحث رأی اعتماد داشته باشیم 

تا ان شاءالله احتمال اشتباه را به حداقل برسانیم.

سرویس سیاسی- امارات متحده عربی اعلام کرد که از دوشنبه، سوم اکتبر، 
سیستم ویزا به روز شده را اجرا می کند که موجب جهش در زمینه ورود و اقامت 

برای خارجی ها در سطوح منطقه ای و بین المللی است.
 امارات متحده عربی اعلام کرد که از دوشنبه، سوم اکتبر، سیستم ویزا به روز 
شــده را اجرا می کند که موجب جهش در زمینه ورود و اقامت برای خارجی ها 
در ســطوح منطقه ای و بین المللی اســت.  بر اساس گزارش خبرگزاری امارات 
)WAM(، سیســتم به روز شده شامل »شرایط، کنترل ها و رویه های ساده شده 
و امکاناتی اســت که این کشــور را به واحه ای برای زندگــی، کار، نوآوری و 
ســرمایه گذاری تبدیل می کند«. مشخصه سیســتم به روز شده ویزا، تعدد انواع 
اقامت، و افزودن موارد جدید برای »همه دســته ســرمایه گذاران، کارآفرینان، 
دانشمندان با اســتعداد، متخصصان، دانشجویان، فارغ التحصیلان و پیشگامان 
بشردوستانه و همچنین پزشکان، پرستاران، کارگران ماهر در تمامی زمینه هاست.

به گفته WAM، ویژگی این سیســتم، ساده کردن رویه ها، افزودن مزایای 
جدید به دارندگان اقامت، و جداســازی محل اقامت و کارفرماست که به بهبود 
کیفیت زندگی کمک می کند. این سیستم شامل انواع جدیدی از اقامت بوده که 
بارزترین آنها اقامت سبز است که برای مدت ۵ سال اعطا می شود و قابل تمدید 
اســت. اقامت سبز شــامل ۳ نوع مقوله یا اقامت است که عبارتند از: اقامت سبز 
برای کارگر ماهر، اقامت سبز برای خوداشتغالی و اقامت سبز برای سرمایه گذار 

یا شریک در یک فعالیت تجاری بدون ضامن برای یک دوره.
 در این میان ویزای »ایجاد فرصت های شــغلی« و »فرصت های ســرمایه 
گذاری و تجاری« برای جذب ســرمایه گذاران بدون ضامن یا میزبان در داخل 
کشور ایجاد شد. سیستم به روز شده ویزا شامل مزیت های جدیدی برای اقامت 
طلایی می شــد که از مهم ترین آن ها لغو شــرط عدم غیبت از کشور برای حفظ 
اقامت طلایی بود. ئهمچنین مزایایی برای اعضای خانواده کارگران نیز دارد که به 
آنهــا اجازه می دهد در صورت فوت نان آوری که اقامت طلایی را دریافت کرده 
است در طول مدت اقامت خود در کشور بمانند.  طبق مقرراتی که در این زمینه 
وضع شــده بود، مقوله های اقامت طلایی نیز شامل دانش پژوهان، متخصصان و 

استعدادهای درخشان بود.
سرمایه گذار املاک می تواند در هنگام خرید ملک با وام یکی از بانک های 
محلی مورد تایید در این زمینه و یا خرید یک یا چند ملک خارج از طرح به ارزش 

دو میلیون درهم، اقامت طلایی را دریافت کند.
مقررات جدید همچنین شامل رویه های منعطف و ساده شده برای اعطای 

اقامت به گروه کارآفرینی، دانشجویان برتر و فارغ التحصیلان است.
سیســتم به روز شــده ویزا مزایای جدیدی را برای اقامت اعضای خانواده 
فراهم می کند، از جمله به یک خارجی مقیم این کشور اجازه می دهد تا به راحتی 

اعضای خانواده خود مانند شوهر و فرزندان را به این کشور بیاورد.
ســن کودکانی که قرار است اقامت دریافت کنند نیز از ۱۸ سال به ۲۵ سال 
افزایش یافته اســت، همچنین اعطای مجوز اقامت به دختران مجرد و فرزندان 

معلول جسمی و ذهنی( بدون در نظر گرفتن شرط سنی است.

بابایی کارنامی رئیس فراکسیون کارگری مجلس:

دغدغه ها و مسائل حوزه کارگری 
با وزیر پیشنهادی کار مطرح شد

ورود خارجی ها به امارات  تسهیل می شود

بازی های هیجانی رایانه ای 

بازداشت شد

دختری به نام هلیا؛ 

ماری جوانا در قم

پهپاد ایرانی 

خبرنگار روزنامه هم میهن

گفت و گوی اجتماعی گسترده 

پاکسازی انقلابی 

شنود آمریکایی ها 

کنترل کردیم

بازار موز 

اخبار ویژه ...

نوجوانان احساساتی فضا را مناسب دیدند تا حرکت های اکشنی که در رایانه 
انجام می دادند به میدان واقعیت بکشانند  .دبیر ستاد احیای امر به معروف و نهی 
از منکر چهارمحال و بختیاری با اشاره به اینکه در جریانات اخیر عده ای غافل و 
فریب خورده بودند، گفت:این افراد عمدتا نوجوانان احساساتی بودند که در این 
ســال ها با فضای مجازی و بازی های هیجانی رشد کردند و الان فضا را مناسب 
دیدند تا حرکت های اکشنی که در رایانه انجام می دادند به میدان واقعیت بکشانند.

سازمان اطلاعات سپاه انصارالمهدی )عج( استان زنجان اعلام کرد :یکی از 
عوامل اصلی اغتشاشات که اقدام به کشف حجاب و آتش زدن روسری خود و 
همچنین تهییج مخاطبین جهت اقدامات ساختارشکن شده بود دستگیر شد.خانم 
)م - ش( که غیر بومی بوده و از اهالی یکی از استان های جنوب شرقی کشور است 
در روزهای اولیه اغتشاشات به زنجان آمده است.همچنین نامبرده ضمن ارتباط 
با شبکه ها و افراد معاند خارج از کشور گزارش ناآرامی ها را لحظه به لحظه به این 
شــبکه و افراد ارسال کرده است.با توجه به بافت مذهبی و قوام بنیان خانواده در 
زنجان، رفتارهای ساختار شکن از قبیل سوزاندن روسری به ندرت در ناآرامی ها 

مشاهده شده است.

به دنبال برخی شایعات در فضای مجازی درباره دختری به نام هلیا که نوه 
آیت الله مصباح یزدی معرفی شده است، یکی از نزدیکان بیت آن مرحوم گفت: 
شــخصی به نام هلیا که نوه آن مرحوم باشــد، وجود خارجی ندارد و هیچ یک 
از نزدیکان ایشــان در خارج از کشــور به سر نمی برند و این شایعه ای است که 

بدخواهان ساخته اند.

روابط عمومی سپاه استان قم اعلام کرد : ۵ تن ماری جوانا در یک مرغداری 
متروکه در بخش سلفچگان قم کشف و متهم دستگیر و به مراجع قضایی تحویل 

داده شد.

رئیس ستاد کل نیروهای مسلح گفت : اگر آمریکایی ها نسبت به پهپادهای 
ایرانی اقدامی داشته باشند، نیروهای مسلح جمهوری اسلامی ایران به این اقدام 
خصمانه پاسخ خواهند داد. ما تنها با تجزیه طلب های تروریست در حال برخورد 
سخت نظامی هستیم و هیچ اقدامی در این مقطع نسبت به آمریکا ها نداریم و آنها 
بدانند انتقام این حرکت برای نیروهای مســلح ما محفوظ است و به جای خود 
و مناســب با آن برخورد خواهیم کرد.این ادعای آمریکایی ها درباره انهدام پهپاد 
رزمی جمهوری اســلامی ایران ثابت می کند، آمریکا با تروریســت ها و تجزیه 
طلب ها همدســت اســت و در حال همکاری با این گروه های تجزیه طلب و 

تروریست ما می باشند.

غلامحسین کرباسچی، مدیر مسئول روزنامه هم میهن درباره بازداشت 
خبرنــگار این روزنامه گفت: اطلاع حاصل شــد که خانــم الهه محمدی 
خبرنگار گروه اجتماعــي روزنامه هم میهن و از روزنامه نگاران برتر ایران، 
در پی احضار دادســرای اوین،در معیت همسرشــان عازم دادسرا بودند که 
در میانه راه از ســوی سرنشــینان یک خودرو متوقف و بازداشت می شود. 
لازم است به اطلاع برسانم که ایشان از سوی روزنامه برای تهیه خبر مراسم 
خاکسپاری مرحومه مهسا امینی به سقز رفته بود و اخبار خود را به روزنامه 
ارسال می کرد که بخش هایی منتشر شد و بخشی نیز برای در اختیار قرار دادن 
مقامات رســمی در نظر گرفته شــده است. این نکته پیشتر نیز اطلاع رسانی 
شــده بود؛ از این روی، ایشــان وظیفه حرفه ای اطلاع رسانی خود را انجام 
داده اند و از این جهت مسئولیتی متوجه ایشان نیست. انتظار می رود با ذکر 
این توضیحات و پیگیری های وکیل محترمشان، هر چه زودتر شاهد آزادی 

خانم محمدی باشیم.

علی ربیعی گفت : »فقر و نابرابری«، »ندیدن تغییرات ارزشی نسل جدید« 
و »انسداد سیاست ها در قبال زنان« ریشه های اعتراضات ۱۴۰۱ است. جامعه با 
میانه ها اداره خواهد شد. نسل جدید نمی خواهد به قاعده دیرین تن دهد.نباید به 
دام افراط بیفتیم.در سیاستگذاری ها تجدیدنظر کنیم؛ این سیاست فرهنگی جواب 
نداده است. رو در رو قراردادن فراجا با زندگی روزمره و سبک زندگی زنان جفا 
به این نهاد مهم است. معنویت گرایی به سبک جدید در حال پدید آمدن است. 
اگر جامعه را قوی کنیم اعتمادها افزایش یابد و امکان گفتگو را فراهم ساخته و 
امکان شنیدن اعتراض و صدای مردم، اثر عامل خارجی یا »بدرفتاران« در داخل 

به شدت ناچیز خواهد شد.

میرتاج الدینی رئیس مجمع نمایندگان شمال غرب در مجلس شورای 
اسلامی گفت: البته در کنار این گروه های ضدایران و ایرانی برخی چهره های 
داخل کشور که چهل سال در امنیت نان این مملکت را خورده اند و هنرمند و 
سلبریتی و ورزشکار و چهره شده اند نیز به این مردم و کشور خیانت می کنند 
و پس از گذشت این دوره و تثبیت فضای عمومی جامعه، این موضوع را از 
طریق مجلس از دستگاه ها و نهادهایی، چون صدا و سیما پیگیری خواهیم 

کرد که یک بار دیگر یک پاکسازی انقلابی در این مملکت انجام شود.

ســردار سرتیپ پاسدار حسن حسن زاده فرمانده سپاه حضرت محمد 
رســول الله )ص( تهران بزرگ گفت: دو هفته پیش در یکی از شنود ها یکی 
از افــرادی که سِــمتی هم در آمریکا دارد، عنوان کــرد که در آمریکا به این 
جمع بندی رســیدند که فشــار حداکثری نمی تواند آن ها را مقابل ایران به 
پیروزی برســاند؛ از این روی تنها راه این اســت که به بهانه فشار اقتصادی، 
مردم را به خیابان ها بکشانیم و به واسطه آن شاید بتوانیم به پیروزی برسیم؛ 
لذا دیدید که در این حادثه اخیر علی رغم اینکه همه متأثر شدند، اما دشمنان 

به همین بهانه، عده ای را به خیابان ها آورده و خساراتی به بار آوردند.

خاندوزی درباره کاهش تورم در کشــور گفت: تقریباً تمام موتورهای 
ایجاد تورم چه از ناحیه بی انضباطی های بودجه ای، شبکه بانکی، خلق پول، 
نوســان های بی ضابطه نرخ ارز و... در ماه های گذشته کنترل شده است و با 
ســرعت در حال مهار موتورهای تولید تورم هســتیم. البته به ثمر نشستن آن 

مستلزم گذر زمان میباشد.

نایب رییس اتحادیه فروشندگان میوه و سبزی با بیان اینکه قیمت موز از 
کیلویی ۳۵ هزار تومان به کیلویی ۵۰ هزار تومان رسیده است، افزود: بازار موز 
در انحصار چند فرد خاص اســت آن ها تعیین می کنند که قیمت موز کیلویی 
چند شود؛ تجربه نشان داده است بعد از اتمام ماه های محرم و صفر و افزایش 
مهمانی هــا و دورهمی ها، میزان مصرف موز بالا می رود و این احتمال وجود 

دارد که در هفته های آینده نرخ موز بالاتر از نرخ فعلی شود.

 به هرحال تصوری در جامعه وجود دارد که رد صلاحیت ها باعث شده تا یکسری از 
استعدادها از بین بروند. این حرف خیلی زشتی است که بگویند اگر نمایندگان تایید 
صلاحیت نشــوند مشتی دزد، قاچاقچی، معتاد و آدم های فاسد به مجلس می آیند. 
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